
SÜLEYMAN DEMİREL ÜNİVERSİTESİ TIP ÖĞRENCİ KURULU TOPLANTI TUTANAĞI 

Süleyman Demirel Üniversitesi Tıp Fakültesi Öğrenci Kurulu toplantısı, 13.02.2019 tarihinde Stj. Dr. 

Yunus Emre EKİNCİ başkanlığında Dekanlık binası Toplantı A Salonu’nda 12 kurul üyesinin katılımıyla 

yapılmıştır.  

Toplantı Kurul Üyeleri; 

1. Stj. Dr. Yunus Emre EKİNCİ 

2. Stj. Dr. Burcu AKALIN 

3. Stj. Dr. Büşra YİĞİT 

4. Stj. Dr. Eminhan UYAN 

5. Stj. Dr. Ahmet Nuri SAYIN 

6. Özgür DEMİR 

7. Osman CİNKARA 

8. Murat Mert BAYRAK 

9. Yahya ÖLMEZ 

10. Kağan TÜRKER 

11. Zeren TÜRKOĞLU 

12. Arda AKBULUT 

 
 
 
 
Toplantıda; 

1. Fakültemizin eğitim amaçları hakkında konuşuldu. Eğitim amaçları için yazılan metnin yeterli 

olduğuna karar verildi, kurul tarafından amaçların daha kolay sağlanması adına bir dizi öneri 

yapılmasına karar verildi. 

- Toplumun öncelikli sağlık sorunlarına hakim ibaresinin geliştirilmesi için UÇEP’e göre 

düzenlenen eğitim programlarının öğrenci tarafından denetlenme mekanizmasını 

geliştirmek için fakültemizde sadece bu alanda çalışan ve farkındalık yaratan bir “Geri 

Bildirim Kurulu” oluşturulması ve Oryantasyon Haftası’nda “Geri Bildirim” eğitimi 

sağlanması istendi. Ayrıca UÇEP konusunda öğrencilerin daha bilinçli olmasının 

sağlanması için neler yapılabileceği konuşuldu. 



- Uluslararası düzeyde güncel yayınları takip edebilme bilincinin oluşturulması için güncel 

literatürleri takip etme bilincinin 3. Sınıfta kurul içerikleriyle korele bir şekilde 

uygulanması istendi. 

 

2. Fakültemizin araştırma amaçları hakkında konuşuldu.Yazılan metnin yeterli olduğuna karar 

verildi,  Amaçlara uygun bir dizi öneride bulunuldu. 

- Fakültemiz içerisinde öğrencilerin bilimsel çalışmalarını geliştirmeleri için eğitim-öğretim 

yılı başında öğrenci ve gönüllü öğretim üyelerinden oluşan bir “Bilimsel Araştırma Kurulu” 

oluşturulması istendi. Kurul içerisinde ulusal ve uluslararası bilimsel çalışmalar için bir 

duyuru ekibi olması planlandı. 

- Dekanlığımızdan ulusal ve uluslar arası kongrelere katılım sağlayan öğrencilerimize 

desteğin arttırılması istendi. 

3. Fakültemizin hizmet amaçları konuşuldu ve metin yeterli bulundu. 

4. Fakültemizin vizyon ve misyonu kurul tarafından yeterli bulundu. 

5. Fakültemiz dönem 1,2,3 öğrencilerinin yaz stajlarında yaşadıkları temsiliyet belgesi 

sorununun tekrar yaşanmaması adına MÖTEK’te gündeme getirilmesi istendi. 

6. Dönem 5 öğrencileri tarafından  Radyoloji staj süresinin yetersizliği belirtildi ve süresinin 

uzatılması için MÖTEK’te gündeme getirilmesi istendi. 

 

 

 

 

 


